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 کوچ 137 به شهرزاد
دسترسی به سامانه ثبت پیام های شهروندان از طریق سوپراپلیکیشن شهرداری تهران فراهم شد

پریسا نوری گزارش
روزنامه نگار محمد سرابی گزارش

روزنامه نگار
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قطب هنر های نمایشی در مرکز صبا

سید محمد ناظم رضوی، مدیرعامل شرکت توسعه فضاهای فرهنگی شهرداری:پروژه فاخر مرکز نمایش های 
آیینی صبا دارای ظرفیت ها و ارزش های در خوری هم به لحاظ معماری و هم مفهومی است و می تواند پس 

از تکمیل و بهره برداری به یکی از قطب های فرهنگی در بخش هنرهای نمایشی سنتی و آیینی تبدیل شود.

پلیس معاینه فنی خودرو های دودزا را باطل می کند
ســید محمد مهدی میرزایی قمــی، مدیرعامل ســتاد معاینه فنــی خودرو:اعتبــار گواهی معاینه فنــی خودروهای 
شــخصی یک ســال اســت اما پلیس درصورت مشــاهده خودروی دارای نقص از قبیل دودزا بودن و اســتفاده از 
تجهیزات غیرمجاز و نقص در سیستم روشنایی گواهی معاینه فنی را باطل و روزانه ۱۰۰ هزار تومان جریمه می کند.

نبود ارز و کیفیت کم، دلایل توقف عرضه گوشت است
مهدی بابایی، عضو شــورای اسلامی شــهر تهران:علت توقف عرضه گوشــت قرمز در فروشــگاه های شهروند و 
بازارهای میوه و تره بار، تخصیص ندادن ارز برای واردکنندگان  گوشت بود. از طرف دیگر این واردکنندگان، گوشت 

را با کیفیت بسیار پایین و بدون بسته بندی تحویل می دادند و همین باعث نارضایتی شهروندان شده بود.

نظارت بر ساخت وساز در حریم شهر تهران
محمدصادق معتمدیان، استاندار تهران:در حریم شهر تهران وظیفه پهنه بندی، واگذاری زمین و نظارت باید 
به درستی اجرا شود. تحویل زمین و صدور مجوز بدون رعایت ضوابط، قابل قبول نیست و   ساخت وسازهایی 

که برخلاف مقررات انجام می شود، باید در اختیار یگان های اجرایی دستگاه ها قرار گیرد.

نیلوفر ذوالفقاری؛ روزنامه نگاردر شهر

صفحه آرا: آرش شاه سمندیصفحه آرا: آرش شاه سمندی

متروی تهران، رتبه بیستم جهان
در جلسه شورای اسلامی شهر تهران زیرساخت های حمل و نقل ریلی پایتخت بررسی شد

افتتاح پروژه های خاک خورده 
نرگــس معدنی پــور، رئیس 
کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی شهر تهران  در جریان 
بررسی گزارش حسابرس رسمی شورا 
درباره حسابرسی منطقه یک شهرداری 

تهران برای ســال های مالی 1400 و 1401 از تجهیز و تکمیل 
چند پروژه عمرانی ورزشی-فرهنگی در این منطقه خبر داد.

تجهیز 2پروژه ورزشی بعد از 10سال 
بسیاری از پروژه هایی که از سال ها قبل در منطقه یک معطل 
مانده بودند، طی 3ســال گذشــته تعیین تکلیف شدند و به 
بهره برداری رسیدند. تجهیز، راه اندازی و افتتاح 2پروژه ورزشی 
ریحانه و شهدای نفت بعد از 10سال محقق و درنتیجه حدود 
3هزارو500مترمربع به سرانه ورزشی منطقه اضافه شد. تجهیز 
و راه اندازی مجموعه فرهنگی قائم بعد از 17ســال معطلی در 
این دوره حاصل شد. این مجموعه چیزی حدود 7500مترمربع 

به سرانه فرهنگی منطقه اضافه کرد.

افتتاح پروژه های فرهنگی-ورزشی تا مرداد 
تعداد زیادی از پروژه های فرهنگی-ورزشی و سلامت محور در 
منطقه تا مرداد امسال افتتاح می شود که می توان به مجموعه 
گلابــدره، ازگل و قیطریــه و مجموعه فراهنگ و بهســازی 
5500مترمربع از زمین های چمن اشاره کرد. یکی از کارهای 
خوب در منطقه یک ساخت ساختمان سرای محله باغ فردوس 
اســت که با یک معماری زیبا و با حفظ یک درخت تنومند در 

وسط ساختمان کار ارزشمندی در آن رقم خورده است.

 تونل های پایتخت 
شناسنامه دار می شوند

تونل های شهری یکی از پرترددترین محدوده های شهری 
هستند که براساس آمارها روزانه هزاران خودرو از آنها 
عبور می کنند. این تونل ها پس از ساخت نیاز به نگهداری 
و پایش مستمر دارند تا در گذر زمان از ایمنی شان کاسته 
نشود. در همین راستا سازمان مشاور فنی و مهندسی 
شهر تهران طرح های مختلفی را در دستور کار گذاشته 
و آنطور که مدیرعامل این ســازمان خبــر داده، تهیه 
شناســنامه فنی برای 4تونل پایتخت یکی از اقدامات 

انجام شده است.

چرا تونل ها شناسنامه دار می شوند؟
برای اینکه وضعیت تونل هــای پایتخت به طور مرتب مورد 
بررســی قرار بگیرد و پایش های منظم انجام شــود، تهیه 
شناسنامه فنی برای تونل های شهری در برنامه های سازمان 
مشــاور فنی و مهندســی شــهر تهران قرار گرفته است. 
شناســنامه های تهیه شده ضمن مشــخص کردن جزئیات 
فنی تونل ها، دستورالعمل نگهداشت آنها را نیز تبیین کرده 
است. به این ترتیب درصورت نیاز به اقدامات فنی، اصلاحات 
و تکمیل خدمات، اطلاعات دقیقی از وضعیت تونل ها موجود 

خواهد بود.

تحقق احکام برنامه 4ساله چهارم 
توسعه و پیشرفت شهر تهران

محمدصادق خیرخواه، مدیرعامل سازمان 
مشاور فنی و مهندسی شهر تهران:این سازمان 
در زمینه تحقق احکام برنامه 4ساله چهارم توسعه و 
پیشرفت شهر تهران، با برنامه ریزی پیش رفته است. 
سازمان مشاور سالانه نســبت به برداشت وضعیت 
روســازی بزرگراه ها و معابر اصلی پایتخت و ثبت 
اطلاعات حاصل در ســامانه روســازی معابر اقدام 
می کند. خوشــبختانه در انجام کامل تکالیف خود 
در ارتباط با حکم شماره 26 درخصوص راه اندازی 
سامانه خرابی سطح آسفالت معابر موفق بوده ایم. 
پایش مستمر ایمنی، بهسازی و مقاوم سازی پل ها، 
تونل های ترافیکی و ابنیه فنی بزرگراهی هم انجام 
شده و امیدوارم تکالیف باقیمانده در این زمینه در 

نیمه نخست امسال به سرانجام برسد.

احســان واحدی، معاون ارتباطات شهروندی سامانه 
مدیریت شهری و نظارت همگانی شهرداری تهران:از 
ابتدای دوره جدید مدیریت ســامانه  137+ تلاش  و اقدامات 
ما بر ایــن بود که با ایجاد بســتری در فضــای مجازی، ثبت 
پیام و مشارکت برخط را برای شــهروندان ساده سازی کنیم 
که این موضوع با پیگیری های مســتمر همکاران ســازمان 
فناوری اطلاعات و ارتباطات شــهرداری محقق شد. در حال 

حاضر شهروندان می توانند بدون ارتباط با کارشناسان مرکز 
سامانه 137 +  و با سرعت و دقت بیشتری پیام خود را از طریق 
اپلیکیشن شهرزاد ثبت و به صورت برخط پیگیری کنند.  این 
اقدام علاوه بر سرعت بخشــیدن به ثبت پیام، قابلیت الصاق 
همزمان تصویر و فیلم و همچنین ثبت دقیق نشانی را توسط 
شــهروندان دارد که این امر منجر به دقت حوزه های اجرایی 

برای رسیدگی به پیام ها و اجرای سریع و دقیق آنها می شود.

برای کدام تونل های تهران شناسنامه فنی 
تهیه شده است؟

رسالت، آرش، نیایش و دسترسی برج میلاد

4
تونل ترافیکی 
تهران صاحب 

شناسنامه 
فنی شده اند.

6
تونل شهری در پایتخت 
به بهره برداری رسیده 
و تونل های دیگری در 
دست ساخت است.

میزان پیشرفت تهیه شناسنامه فنی برای برخی 
تونل های شهری است.
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سیصدوبیست وششمین جلسه شورای اسلامی 
شهر تهران روز گذشته در غیاب مهدی چمران، 
رئیس شورا برگزار شد و به روال هر جلسه در ابتدای 
صحن، اعضا نظرها، تذکرها و پیشنهادهای خود را 
درباره موضوعاتی مانند ضرورت صرفه جویی در 
آبیاری فضای سبز، لزوم تعیین متولی برای حریم 
شهر، افتتاح پروژه های ورزشی و... ارائه دادند. اما 
پنجاهمین سالگرد تاسیس شرکت مترو بهانه ای 
شد تا سیدمحمد آقامیری، رئیس کمیته عمران و 
زیرساخت شورای شهر تهران، ضمن قدردانی از 
زحمات کارکنان این شرکت، گزارشی از وضعیت 

فعلی متروی پایتخت و افق پیش رو ارائه دهد.

تا همین چند وقت پیش اگر شــهروندی در شهر 
با مشــکلی مواجه می شــد و به فکر می افتاد  با 
سامانه137 تماس بگیرد، برای طرح مشکل حداقل 
چنددقیقه باید  پشــت خط می ماند، اما به تازگی 
ســامانه137 به صفحه اول اپلیکیشن شهرزاد 
اضافه شده تا مسیر سریع و دقیق تری برای ثبت 
پیام های شــهروندان فراهم شود. استفاده از این 
سامانه با گوشــی های تلفن همراه مزایای زیادی 
دارد و در کوتاه ترین زمان می توان پیام ثبت کرد. 
احسان واحدی، معاون ارتباطات شهروندی سامانه 
مدیریت شهری و نظارت همگانی شهرداری تهران 

اطلاعات بیشتری در این زمینه می دهد.

 تردد چندمیلیونی روزانه با شبکه ریلی 
در میان 250شهر دنیا، شــبکه متروی تهران 
رتبه بیستم را دارد و در ســطح ملی نیز شبکه 
متروی کشور در رتبه سیزدهم جهان است. این 
شبکه بزرگ شهری، به طور میانگین روزانه بین 
2 تا 2ونیم میلیون نفر از شــهروندان را جابه جا 
می کند. این میزان استفاده باعث صرفه جویی 
ســالانه 300میلیون لیتری در مصرف بنزین 
می شود که نشان دهنده اثرگذاری کلان آن در 

حوزه انرژی و محیط زیست است.

دلایلی برای طولانی شدن صف انتظار
یکی از مشــکلات ســامانه تلفنی137 از 
ابتدای فعالیت، افزایــش ناگهانی تماس ها 
در برخــی از بازه های زمانــی مانند برف و 
باران  بود. البته کارشناسان مرکز پاسخگوی 
شــهروندان بودند و وقت لازم را به تمامی 
تماس گیرنده ها اختصاص می دادند، گرچه 
برخی از پیام ها به حوزه کاری ارگان دیگری 
به جز شهرداری ارتباط پیدا می کرد. همین 
موضوع باعث می شــد تا صف انتظار برای 
ثبت پیام طولانی شود. به ویژه آنکه برخی 
از مردم گاه صرفا سؤالی درباره فعالیت های 
روزانه شهری مانند ساعت کار میادین میوه 

و تره بار یا زمان طرح ترافیک داشتند.

طولانی شدن روند مانع استقبال از سایت
در گذشــته علاوه بــر تمــاس تلفنــی، ســایت 137پلاس با نشــانی 
https://137plus.tehran.ir برای ثبت پیام ها تعیین شده بود. شهروندان 
به این سایت مراجعه و با نوشتن پیام و مشخصات لازم پیام خود را در سامانه 
ثبت می کردند اما روند انجام این کار چندان سریع نبود و بیشتر شهروندان 
به تماس تلفنی عادت داشتند، به همین دلیل هم تراکم تماس ها در بخش 

تلفنی باقی ماند و کارشناسان همچنان باید به تلفن ها پاسخ می دادند.

ثبت و پیگیری مستمر
سامانه شهرزاد سال گذشته فعالیت های 
خــود را گســترش داد و تبدیــل به یک 
سوپراپلیکیشــن شــد. در نتیجــه یکی 
از بهترین بســتر ها برای ثبــت پیام های 
شــهروندی به وجــود آمد. این ســامانه 
برخلاف سایت 137پلاس، هویت کاربری 
تعریف شده دارد و شهروندانی که به صورت 
مســتمر پیام های 137 را ثبــت و آنها را 
پیگیری می کنند، با استفاده از این سامانه 
دسترســی بهتری به پیام های خود پیدا 
می کنند. اما مهم ترین ویژگی ثبت پیام در 
شهرزاد به نسبت تماس تلفنی این است که 

دیگر از صف انتظار خبری نیست.

امیدواریم 11خط مترو را به مدیران بعدی 
تحویل دهیم 

اکنون 7خط فعال داریــم و عملیات اجرایی 
4خط دیگر شــامل خطوط ۸، ۹، 10 و 11 
نیز آغاز شده است؛ به ویژه در خطوط  ۹ و10 
عملا کارهای حفاری و اجرایی شــروع شده 
است. امیدواریم در همین دوره تمام خطوط 
فعال شوند و آماده تحویل به دوره های بعدی 
و مدیران توانمند آینده باشــند تا آنها مسیر 

توسعه پایدار را ادامه دهند.

لزوم عزم جدی در تأمین ناوگان 
در حال حاضر متــروی تهران دارای 
حدود 1100واگن است؛ اما ظرفیت 
بهره برداری از 3000 واگن را نیز دارد 
که برای پاسخگویی به نیاز جمعیتی 
و ترافیکی شــهر باید به این ســمت 
حرکت کنیم. ایــن موضوع نیازمند 
عزم جدی در تأمین نــاوگان، چه از 
طریــق تولید داخلی و چــه واردات 

واگن است.

مترو؛ موتور محرکه اشتغال 
هزینه ساخت هر کیلومتر مترو 
امــروز به طور میانگیــن حدود 
3000میلیارد تومان است. علاوه 
بر این ســاخت هر کیلومتر مترو 
۸25شغل مستقیم در شهر تهران 
ایجاد می کند؛ ایــن یعنی مترو 
نه تنها زیرســاخت حمل ونقلی 
است بلکه موتور محرکه ای برای 

اشتغال نیز هست.

 لزوم بازگرداندن مدیریت حریم
 به شهرداری تهران 

پیامدهای نبود مدیریت یکپارچه در حریم شــهر تهران 
بار دیگر در صحن شورا مطرح شــد. احمد صادقی، عضو 
شورا در تذکر پیش ازدستور، زمین خواری و تخریب منابع 
طبیعی را نتیجه نداشتن متولی برای حریم پایتخت دانست 
و از رئیس جمهور، وزیر کشور و استاندار خواست نسبت به 
پایان دادن به این هرج ومرج در سیاستگذاری اقدام عاجل 
کنند تا با بازگرداندن مدیریت یکپارچه حریم به شهرداری 

تهران بتوان از گسترش تخلفات جلوگیری کرد.
این عضو شــورا در ادامه صحبت هایش دربــاره پیامدهای نبود 

نظارت بر حریم پایتخت چنین گفت: 
 لغو مدیریت یکپارچه حریم تهران باعث شــده زمین خواران و 
سودجویان بتوانند اراضی زراعی و منابع طبیعی را تغییر کاربری 

دهند و به ساخت وسازهای غیرقانونی بپردازند.
مناطق اطراف تهــران که نقش کمربند حفاظتــی را دارند، در 
معرض تخریب قرار گرفته اند. این امر موجب کاهش فضای سبز، 
آلودگی بیشتر هوا و ازبین رفتن اکوسیستم های طبیعی می شود.

توســعه بی ضابطه در حریم تهران باعــث افزایش جمعیت در 
مناطقی می شود که فاقد زیرساخت های مناسب اند. این امر فشار 
مضاعفی بر خدمات شهری مانند حمل ونقل، آب، برق و فاضلاب 

وارد می کند.
ساخت وسازهای غیرقانونی و تخریب اراضی زراعی باعث کاهش 
ارزش زمین ها و اتلاف ســرمایه های ملی می شود. درنهایت این 

روند به ضرر اقتصاد شهری و رفاه عمومی خواهد بود.

۱

2

3

4

سروری در جمع خبرنگاران چه گفت؟
پرویز سروری، نایب رئیس شورای شهر، در حاشیه 
جلســه علنی در جمع خبرنگاران حاضر شد و به 

سؤال های آنها پاسخ داد. 
قرارداد تامین واگن از چین: مشــکلاتی که در 
مسیر قرارداد ایجاد شــده بود در حال رفع است و 
نمایندگان وزارت کشــور برای اجرای این قرارداد 
هفته پیش رو به چین می رود. بــا مجلس نیز وارد 
بحث و استفساریه شدیم تا مهم ترین قرارداد در حوزه 
حمل ونقل به ثمر برســد. امیدواریم تفاهمنامه ای 
که برای بیش از یک هزارواگن منعقد شــده بود به 
 نتیجه برســد؛ اما خرید7۹1واگن قطعی اســت.

متولی حریم پایتخت: حریم یکی از موضوع های 
بسیار مهم است. اســتاندار قبل حریم را به صورت 
یکپارچه در اختیار شهرداری قرار داد تا آن را کنترل 
کند. در این دوره مصوبه لغو شد و هرج ومرجی در 
حریم ایجاد شده و شورا و شــهرداری به دنبال این 

هستند که به صورت یکپارچه حریم را مدیریت کنند. 
اگر این اتفاق نیفتد نگرانیم که حریم از بین برود.

احداث آرامســتان های جدید در پایتخت: 
مجوز 4آرامستان صادر و زمین 2آرامستان تملک 
شده است. مدیریت شهری اقدامات اجرایی را انجام 
می دهد. نمایندگان شورا نگرانی های خود را عنوان 
کردند تا شهرداری هم بداند شورا روی این موضوع 
حساسیت دارد. نگرانی جدی وجود ندارد و تملک 

2آرامستان قطعی شده و درصورت تکمیل ظرفیت 
نگرانی نداریم.

ابقای شهردار تهران: رئیس شورا هم تأکید کرده 
که از مجلس استفساریه خواهد گرفت.  آقای قالیباف 
هنگام رأی گیری در مجلس تأکیــد کرده بود که 
فعالیت شورا و شهرداری با هم تمدید می شود؛ اما 
برای اطمینان بیشتر، رئیس شورا موضوع را پیگیری 
می کند. نایب رئیس مجلس و کمیسیون شوراها نیز 

همین نظر را دارند.
فریزشدن محدوده اطراف دانشگاه تهران: 
این دانشگاه در دوره های قبل فریز شد و نتوانست به 
حرکت جامعی در راستای اهداف خود برسد. طرح 
قبلی دانشگاه نمی تواند در درجه اهمیت و رسیدگی 
باشد. اقداماتی در حال انجام اســت که دانشگاه و 
محوطه اطراف آن از فریز خارج شود. باید بررسی ها 

صورت بگیرد تا در این دوره به نتیجه برسد.

مهدی عباسی، رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری هم در تذکری بر لزوم 
بهینه سازی  آبیاری فضای سبز پایتخت تأکید کرد و گفت: تذکرم به رعایت 
چگونگی آبیاری بهینه فضای ســبز شهر تهران اســت. دسترسی فراوان و 
نامحدود به آب توسط پیمانکاران، این الگوی آبیاری بی محابا را توجیه می کند. 
خواهش می کنم شهرداری با الزامات منطقی و ضروری، این موضوع را تذکر 
بدهد. امیدواریم پروژه هایی که برای بازچرخانی آب در دستور کار قرار گرفته، 

با سرعت به اتمام برسد.
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ادامه بررســی لایحه چگونگی ســرمایه گذاری بــرای تولید در 
کلیه حوزه های شهری

توضیــح: این لایحــه در 3بخــش طرح شــد. اعضا تذکــرات و 
پیشــنهادهایی دادند و نوید خاصه باف، مدیرعامل ســازمان 

سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی توضیحاتی ارائه داد.
نظر شورا: تا ماده۱4 لایحه بررسی و تصویب شد.

بررسی گزارش رسمی حسابرس شورا درباره حسابرسی مالی 
منطقه یک در سال مالی۱4۰۰ و ۱4۰۱

توضیح: اعضای شورا ضمن واکاوی دقیق ایرادهای گزارش، بر 
لزوم اصلاح فوری تخلفات و مغایرت های مالی تأکید کردند.

کمیســیون  پیشــنهادی  تکلیفــی  بندهــای  شــورا:  نظــر 
برنامه وبودجه به تأیید شورا رسید و به شهرداری تهران ابلاغ 

شد تا ظرف یک ماه اقدام لازم را به عمل آورد.

بررسی گزارش رسمی حسابرس شورا درباره حسابرسی مالی 
منطقه2 در سال مالی۱4۰۰ و ۱4۰۱ 

توضیــح: لایحــه در 2بخــش بررســی شــد و مهــدی صالحــی، 
شهردار منطقه2 توضیحاتی ارائه داد.
نظر شورا: با اکثریت آرا تصویب شد.

رعایت آبیاری بهینه فضای سبز 
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میلیون لیتر صرفه جویی سالانه 
در مصرف بنزین به دلیل استفاده 
از مترو است.

3۱0
کیلومتر مسیر و 

۱6۰ایستگاه نتیجه 
5۰سال تلاش مدیران 

و کارکنان شرکت 
متروی تهران است.
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رتبه شبکه متروی 

تهران در میان 
25۰شهر دنیاست.

2
 میلیون نفر روزانه 

به صورت میانگین 
از مترو استفاده 

می کنند.

در صفحه اصلی شــهرزاد در سمت چپ روی 
نشانه بنفش  رنگ 137بزنید.

از بین »پیام جدید« و »پیام های قبلی« گزینه 
پیام جدید را انتخاب کنید.

 در نقشه شهر، محل پیام را مشخص کنید. )اگر 
دسترسی به موقعیت یاب را فعال کرده باشید، 
محل استقرار شما در نقشه نشان داده می شود.(
 در پایین صفحه یک موضوع را بنویســید تا از 

میان گزینه های دیگر مشخص شود.
 روی علامت »انتخاب« که در نقشه می بینید، 

بزنید تا موقعیت مکانی پیام ثبت شود.
پیام را بنویســید. یک گزینه زیر کادر نوشتن 
پیام وجود دارد که به صورت خودکار متن پیام 

را می سازد.
درست بودن نشانی و متن پیام را بررسی کنید.

 با زدن روی 2نشــانه »شــروع ضبط صدا« یا 
»دریافت تصویر از دوربین« مستندات صوتی 

و تصویری را به پیام ضمیمه کنید.
 با زدن روی نشانه آخر »درج پیام« پیام شما ثبت 

و شماره پیگیری داده می شود.
 در مراجعه های بعدی می توانید با انتخاب گزینه 
»پیام های قبلی« مراحل رسیدگی را دنبال کنید.

10مرحله 
ثبت پیام های 
شهری در 
اپلیکیشن 
شهرزاد

ثبت پیام با شهرزاد 
منجر به دقت در 
اجرا می شود

2 امتیاز ثبت پیام ۱37 در شهرزاد

مشــخص کردن موقعیــت مکانی 
دقیق روی نقشه شهر

امکان ارسال عکس هایی
 که با گوشی گرفته شده

حسین درودیان
 @h_doroodian
به عنوان کســی کــه چندبــار از آقــای زاکانی 
انتقاد صریح کرده ام باید بگویم اخیرا متوجه 
شدم چند نفر از بچه های بسیار خوش فکر 
و دانــا کــه سال هاســت آنهــا را می شناســم 
در سمت های کلیدی شــهرداری منصوب 
شــده اند. بــرای مــن پیــام مثبتــی اســت و 

امتیازی برای شهردار.

عطا بهرامی
@ata_bahrami

مدیریت رو به رشــدی در شــهرداری تهران 
شاهدیم. خود زاکانی خیلی زود مسلط شد 

و کارهای چشمگیری درحال انجام است.

واکنش شهروندان به تأیید کارنامه
 شهردار از سوی شورای شهر

درپــی صحه گذاشــتن شــورای شــهر تهــران بــر کارنامه 
علیرضا زاکانی در جلســه دیروز، فضــای مجازی صحنه 
پست هایی بود که کاربران درباره عملکرد شهردار تهران 

منتشر کرده اند.

سخنگوی شورای شــهر تهران اعلام کرد که تغییر 
ندادن شــهردار تهران تنها برای این نبــود که ثبات 
مدیریتی برقرار باشد، اکثریتی در شورا معتقد بودند 
که این جریان خدمت، جریانی است که موفق عمل 
می کند، مانند همه کارهای اجرایی که سابقه دارد.

همشهری
hamshahrinews@

پروین اعتصابی
@a_prwyn

از حقیقت، از مظلومیت و از خدمت به خلق 
شــهید رئیســی حمایت کــردی... ممنونم 

آقای زاکانی!

سبحان برکتی
@sobhan_70

زاکانــی ثابــت کــرد پــای رفاقــت می مانــد. 
سنگ تمام شهردار تهران برای شهید رئیسی 

را در روز جشن میلاد امام رضا)ع( دیدم.

علی
AR_nezhadrajab@

دمش گرم آقای زاکانی توی شهرداری نشون 
داد مرد میدونه!
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 جلسه326پارلمان
شهــری

 در سامانه شهرزاد 
 به شهروندان 
ارائه می شود.

 34
خدمت

 ثبت درخواست  
در سامانه شهرزاد 

زمان می برد.

 5
دقیقه


